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Technische vraag m.b.t. Uitkomst verdiepende studie warmtecollectoren N233 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD 1 Het onderzoek heeft mede als conclusie dat 

mogelijk elders in de provincie er wel 
kansrijke mogelijkheden liggen voor de 
winning van warmte uit asfalt. Kan de 
commissie M&M op de hoogte gehouden 
worden van deze verdere verkenning? 

Voor de provinciale wegen zien we op dit 
moment geen mogelijkheden voor 
warmtewinning uit asfalt. Er wordt dan ook 
door de provincie geen verkenning 
uitgevoerd naar nadere mogelijkheden voor 
de toepassing van warmtecollectoren in het 
wegdek. 
Als andere wegbeheerders kansrijke 
initiatieven aandragen dan zullen we die 
ondersteunen met de kennis die is 
opgedaan bij de N233. Zo zijn er 
mogelijkheden om initiatieven te 
ondersteunen met subsidie via de 
Uitvoeringsverordening subsidies 
Energietransitie (UsET).  
 

 


